
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 21.3.22, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Jesper, Bjarke, Helle, Marie, Lisa, Maiken og Mette (referent) 

Afbud fra:  

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst  
Kort runde, og velkommen til nye 

medlemmer 

  

Nyt fra børnehuset 
 Vuggestue, team 1, 2, 3, 4 og 5 

 Personale 
 Børn special/støtte/almen 

 

 

 
 

Info om opnormeringen i 

vuggestuen. Økonomi mv. 
Stillingsopslag oppe – der er 

foreløbigt 8 ansøgere. 

 
Nedjustering af pladser i almen BH. 

Til 100. Fordeling ca. 30 i team 2 
og 70 i team 3, 4 og 5.  

26 børn i specialgruppen pr. 1.4.22 
– der er en i overbelægning frem til 

den 31.7, hvor 11 børn skal sendes 
i skole. 

 

Information 

 Nyt fra kommunen 
 Tilsyn 
 Dialogmøde 

 

 

    

Tilsyn: Jesper fortæller om tilsynet 

med konsulent fra kommunen, 
Anne Sofie. Generelt var hun positiv 

over det hun havde set. Hun påtalte 
rod/mange ting i gangen i grøn, og 



plads til fordybelse/rolige steder i 
Rød, men omstændighederne var 

hun enig i, at det er som det er. 
Ros til pædagogikken, måden de 

voksne er sammen med børnene 
på. hun havde kun noget at 

indvende på de fysiske rammer, og 
dem er der ikke så meget at gøre 

ved.  
Besøg af levnedsmiddelstyrelsen, 

køkkenet fik en smiley (igen). 

Madordning tilvalgt for 2023/2024. 
 

Der er dialogmøde den 26.4, for 
hele bestyrelsen. Emnet er fra 

middelfartbarn til verdensborger. 
Når der ligger en invitation 

videresendes den til bestyrelsen. 
 

Pædagogisk dag den 1.4, igen med 
fokus på legen. Lis Rahbek fra UCL 

faciliterer. Vi glæder os meget til en 
dag med fagligheden i højsædet. 

 

Budget 2021 
Vi er gået ud med underskud, og 

hænger på et gammelt underskud. 
Der skal derfor laves en handleplan, 

som I informeres om til mødet 

 
 

Vi har genereret et underskud 2021 
og 2021, primært på løn, da der 

hav været meget sygdom. 
Pengene (ca. 750.000kr) skal 

tilbagebetales over 5 år. 
 

Reminder om, at vi gerne vil 
modtage kreative ting og 



dingenoter. 
 

Det er vigtigt, at forældre melder 
komme/gå ind rimeligt præcist, da 

børnenes komme/gå-tider er 
retningsgivende for planlægning af 

arbejdsplan 

 
Indkomne punkter 
 

Struktur/brug af Aula - Lisa 

 
Skiltning 
(fartbegrænsning)/Mette 
 
 
 

 
 

 Hvad skal sendes som besked, og 
hvad som overblik? 

 
Obs på tidspunkter ift. at melde til 

til ferier, f.eks. sommerferie 29/30. 
 

Vi er på prioritetsliste ift. skiltning 
ved kommunen, men det kan have 

lange udsigter. Det er politiet, der 
afgør det, når der er blevet 

kommunikeret med politiet, vender 
kommunen tilbage til Mette. 

Eventuelt   

 


